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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Meddig kell még várnia a szociális dolgozóknak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

2020. június 12-én jelent meg a Magyar Közlönyben, hogy az egészségügyi dolgozók a koronavírus
alatt  nyújtott  plusz  munkájukért  egyszeri  500  ezer  forintos  bérkiegészítést  kapnak.  Ennek  már
lassan másfél éve és a szociális dolgozók azóta sem kaptak semmilyen plusz juttatást. A szociális
szektorról szinte teljesen elfeledkezett a kormány, pedig ugyanakkora veszélynek vannak kitéve a
járvány alatt és ugyanúgy kivették a részüket a koronavírus elleni védekezésből. Ha ezek ellenére
sem tervezik a szociális dolgozóknak megadni az egyszeri 500 ezer forintot, akkor kérem adjanak rá
magyarázatot, hogy nekik miért nem jár ez az összeg?

 

Ezzel kapcsolatban tisztelettel kérdezem:

 

1. A szociális dolgozók mikor kapják meg az egyszeri 500 ezer forint bérkiegészítést a járvány alatt
nyújtott munkájukért?

 

2. Mi az oka, hogy még nem kapták meg ezt az összeget?

 

3. Milyen szempontok alapján döntött a kormány, hogy kihagyja ez egyszeri juttatásból a szociális
szektort? A szociális dolgozóknak miért nem jár ez az összeg?



 
 

Válaszát várva.

Tisztelettel,

Ungár Péter

(LMP)

Budapet, 2021.11.08.
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